
Provincie Flevoland
t.a.v. dhr. L. Verbeek, Voorzitter van Provinciale Staten

Onderwerp:  Schriftelijke vragen huisvesting statushouders in Lelystad
Datum:   14 april 2020

Geachte Voorzitter van Provinciale Staten,

Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van 
GroenLinks Flevoland en ChristenUnie Flevoland graag de volgende schriftelijke vra-
gen aan het college van Gedeputeerde Staten inzake de berichtgeving over huisvesting 
van statushouders in de gemeente Lelystad.

Op 1 April jl. verscheen er een nieuwsbericht op de website van Omroep Flevoland dat 
de gemeente Lelystad tot 1 oktober 2020 om uitstel van het plan van aanpak huisvesting 
statushouders heeft gevraagd. De gemeente Lelystad had tot 1 mei 2020 de tijd om een 
goed onderbouwd plan van aanpak in te dienen voor de huisvesting van statushouders, 
maar heeft om meer tijd gevraagd voor een aangepast plan door de coronacrisis. 

De provincie heeft eerder geconcludeerd dat het ingediende plan van aanpak te veel 
onzekerheden heeft om de ontstane achterstanden in te lopen en de toekomstige wet-
telijke taakstellingen structureel te kunnen naleven. Inmiddels is er nog een tekort van 
49 te vestigen statushouders en daarbij komt ook nog de taakstelling van het Rijk voor 
dit jaar. De groep statushouders zijn op dit moment een extra kwetsbare groep, die het 
risico lopen om in de huidige crisis tussen wal en schip te raken.

Met de kennis van bovenstaande informatie en de vastgestelde beleidskaders op 11 
februari 2020 door Gedeputeerde Staten op interbestuurlijk toezicht hebben wij de 
volgende schriftelijke vragen t.a.v. de huisvesting van statushouders in Lelystad.

Met vriendelijke groet,

Namens de fracties van 

GroenLinks Flevoland  Hicham Ismaili Alaoui 

ChristenUnie Flevoland Tamara Strating-Baas



Schriftelijke vragen

Vraag 1
Is het college bekend met het genoemde nieuwsbericht? Zo ja, klopt de inhoud van dit 
nieuwsbericht?

Vraag 2
Waarom is het plan van aanpak dat de gemeente Lelystad t.a.v. huisvesting statushou-
ders tot op heden heeft ingediend volgens Gedeputeerde Staten geen structurele 
oplossing? 

Vraag 2
Kan het college van Gedeputeerde Staten aangeven wat de uitgangspunten en 
randvoorwaarden zijn voor een structurele oplossing t.a.v. huisvesting statushouders in 
de gemeente Lelystad?

Vraag 3
Stemt het college van Gedeputeerde Staten in met het verzoek van de gemeente Lely-
stad voor uitstel tot 1 oktober 2020?  

 - Zo’ja onder welke voorwaarden? 
 - Zo’nee welke acties gaat Gedeputeerde Staten ondernemen om uiterlijk op 
 1 mei 2020 het plan van aanpak te ontvangen?

Vraag 4
Wanneer de gemeente Lelystad niet tijdig voldoet aan de haar verplichte wettelijke taken 
t.a.v. huisvesting statushouders, welke rol pakt Gedeputeerde Staten vanuit de gestelde 
beleidskaders interbestuurlijk toezicht en daarvoor beschikbare instrumenten?

Vraag 5
Wanneer gaat de provincie over tot vervolgstappen richting de gemeente Lelystad 
conform de interventieladder?

Vraag 6
Zijn er volgens het college van Gedeputeerde Staten aanwijzingen dat er statushouders 
in Lelystad die nu al in de problemen komen vanwege gebrek aan huisvesting? 
Zo ja, wat is de aard en de omvang van deze problemen?

Vraag 7
Mochten de maatregelen die genomen worden in verband met het coronavirus 
inderdaad belemmerend en vertragend werken, heeft het college vanuit de andere 
Flevolandse gemeenten signalen ontvangen dat dit ook voor hen problemen kan gaan 
opleveren voor de doelstelling dit jaar?


